
پنج شنبه   8مهر 1400 -  شماره   1174

2 
اخبار

رهبر معظم انقلاب پیمان جبلی را به ریاست صدا و سیما 
منصوب کردند

رهبر معظم انقلاب اسلامی در حکمی پیمان جبلی را به ریاست سازمان 
صدا و سیما منصوب کردند.به گزارش اقتصادسرآمد از پایگاه اطلاع رسانی 
دفتر مقام معظم رهبری متن حکم رهبر انقلاب اسلامی به این شرح است:
»بســم الله الرحمن الرحیم- جناب آقای دکتر پیمان جبلی دام توفیقه- با 
پایان یافتن دوره  مســئولیت پر تلاش جناب آقای دکتر علی عسکری که 
کوشش خستگی ناپذیر و دلســوزانه ی آن مدیر مؤمن و با اخلاص را به 
همراه داشت، جنابعالی را که از صلاحیت دینی و انقلابی، و تخصص و 
تجربه طولانی در مدیریت های ســازمان صداوسیما، و آگاهی از ماهیت 
و عملکرد و وظائف رسانه  ملی برخوردارید، برای یک دوره  پنج ساله به 
ریاست آن سازمان منصوب می کنم.رســانه  ملی، دانشگاهی برای ارتقاء 
سطح آگاهی و معرفت عمومی، و آوردگاهی برای مقابله با امواج خصمانه  
تحریف و تفتین، و آسایشــگاهی برای بهره مندی چشم و دل همگان از 
جلوه های زیبائی و هنر، و قرارگاهی برای پراکندن امید و نشاط در فضای 
عمومی کشور اســت.هدایت فرهنگی، تقویت روحیه و احساس هویت 
ملی و انقلابی، ترویجِ سبک زندگی اسلامی- ایرانی، و افزایش همبستگی 
ملی، در شمار اولویت هایی است که باید با ارتقاء سرمایه  انسانی و رشد 
کیفی برنامه ها و بهره گیری از ابتکار و با تلاش شــبانه روزی به آن دست 
یابید ان شاءالله.وظیفه  خود می دانم که از تلاش خستگی ناپذیر جناب آقای 
دکتر عسکری در مدت مسئولیتشان که حقاً در خور تقدیر است، صمیمانه 
تشکر کنم و جنابعالی را به بهره مندی از طرح های بلندمدت و ناتمام دوره  
ایشان توصیه نمایم. توفیقات جنابعالی را از خداوند متعال مسألت می کنم.

سیدّعلی خامنه ای

دادستان تهران: 
بیش از 5 هزار زندانی از ابتدای سال آزاد شدند

علی القاصی مهر با اعلام آزادی بیش از ۵هزار زندانی از ابتدای سال ۱۴۰۰ 
گفت: ۹۲۵ زندانی نیز به کمیســیون عفو و بخشــودگی معرفی شده اند.
به گزارش اقتصادســرآمد، دادســتان تهران به همراه یک تیم ۱٦۵ نفره 
قضائی متشکل از معاونان و سرپرستان دادسراهای تهران، دادستان های 
شهرســتان های تابعه تهران و برخی از معاونان، قضات اجرای احکام و 
دادیاران ناظر زندان روز گذشــته به زندان تهران بزرگ رفتند تا در دیدار 
چهره به چهره با زندانیان و بررسی پرونده هایشان، زمینه آزادی تعدادی 
از آنها فراهم کنند.در این بازدید که تا بعد از نماز مغرب و عشــا به طول 
انجامید، دادستان تهران و هیئت قضائی همراه، با تک تک زندانیان ملاقات 
چهره به چهره داشــتند و به درخواســت ها و مشــکلات آنها رسیدگی 
کردند.القاصی مهر از آزادی ۲٧۵ نفر از محکومان به حبس در راســتای 
ماده ۱۴ دستورالعمل ســاماندهی زندانیان و کاهش جمعیت کیفری خبر 
داد و گفت: در این بازدیــد ٦٨ نفر از محکومان مالــی و ردّمال و دیه از 
محل اعتبارات اداره کل اوقاف اســتان تهران، ستاد دیه و خیرّین با بدهی 
یک میلیارد و ۵  میلیون تومان شناسایی و اقدامات لازم برای آزادی آن ها 
انجام شــد.وی در ادامه با اعلام اینکه از ابتدای سال جاری ۵3۴٨ نفر از 
زندان های اســتان تهران آزاد شــدند، افزود: همچنین در این بازه زمانی 
شــاهد کمک ۱3میلیاردی خیرین برای آزادی زندانیان بوده ایم.دادستان 
تهران از شناسایی و معرفی ۹۲۵ زندانی به کمیسیون عفو اشاره کرد و بیان 
داشــت: علاوه بر این ٨٧۵ محکوم مالی از جمله محکومان دیه و ردّمال 
شناسایی و با دادخواست اعسار آن ها موافقت شد.از دیگر دستاوردهای 
این بازدید می توان به شناســایی ۱٦۵ زندانی برای اســتفاده از نهادهای 
ارفاقی اعم از آزادی مشروط، تعلیق، نظام نیمه آزادی تحت نظارت سامانه 
الکترونیکی )پابند( اشاره کرد.القاصی مهر خاطرنشان کرد: علاوه بر این 
در این دیدار ۵۵ نفر از محکومان مالی شناسایی و به واحد صلح و سازش 
شوراهای حل اختلاف مســتقر در زندان که تحت نظارت دادیاران ناظر 

است، معرفی شدند. 

رییس سازمان انرژی اتمی
امیدواریم بتوانیم تاخیر ۲۲ ماهه در ساخت نیروگاه های 

اتمی را جبران کنیم
رییس سازمان انرژی اتمی در حاشــیه مذاکراتش با مقامات روس اتم در 
مسکو با اشــاره به تاخیر ۲۲ ماهه در زمان بندی ساخت و راه اندازی دو 
پروژه نیروگاهی گفت: امیدواریم با زمان بندی که در این دور مذاکرات 
تفاهم می کنیم بتوانیم مانع از ادامه این تاخیر و جبران آن شویم.به گزارش 
اقتصادسرآمد، محمد اسلامی پس از مذاکرات با مقامات روس اتم اظهار 
کرد: مذاکرات ما در امتداد قراردادها و تفاهم نامه هایی بود که بین دو کشور 
است و در چند سال گذشــته به دلالیل گوناگون دچار کاستی هایی شده 
است. ما سعی کردیم در این دور از مذاکرات سنگ بنای جدیدی را با ساز 
و کارهای متفاوت پایه گذاری کنیم و تفاهم های اولیه هم انجام شــد که 
البته همکاران ما دارند بخش های مختلف باقی مانده را مذاکره می کنند تا 
با تصویری روشن بتوانیم پروژه ها و برنامه ها در حوزه هسته ای را سریع 
تر به سرانجام برسانیم.رییس سازمان انرژی اتمی گفت: همچنین درباره 
شــرایطی که باید در رابطه با پرداخت های مالی مان ایجاد شود صحبت 
کردیم تا با زمان بندی هایی که الان تفاهم می کنیم بتوانیم بهتر عمل کنیم 
تا پروژه به تاخیر برخورد نکند و این ۲۲ ماه تاخیری که تا الان داشــتیم، 
اولا بیشتر نشود، ثانیا با افزایش راندمان پروژه تاخیر را جبران کنیم.معاون 
رئیس جمهور و رئیس ســازمان انرژی اتمی ایران روز سه شنبه در راس 
هیاتی به منظور دیدار و گفت وگو با همتای روسی خود، آلکسی لیخاچف، 

رئیس شرکت دولتی روس اتم، وارد مسکو شد.

ضرورت تصویب دستورالعمل برای تجویز داروهای کرونایی
  آمارهای عجیب از مصرف رمدسیویر

 در ایران
یک کارشــناس حوزه ســلامت گفت: آمارها نشان 
می دهد که مصرف رمدســیویر در کشــور در برخی 
از بازه های زمانی تا ۵ برابر مصرف کشور آمریکا نیز 

افزایش داشته است.
به گزارش اقتصادسرآمد، داریوش چیوایی کارشناس 
حوزه ســلامت در گفت وگو با فارس در خصوص 
دلایل کمبود دارو در چند وقــت اخیر، گفت: بخش 
اعظمی از مشکلات موجود در حوزه تأمین و توزیع 
دارو، به ارز ترجیحی مربوط می شــود؛ چرا که تأمین 
ارز ۴۲۰۰ تومانی برای دولت کمی مشکل است و به 
دلیل اختلاف قیمت آن با بازار آزاد، زمینه فساد را فراهم 
می آورد. به طوریکه مواد اولیه و یا دارو به محض ورود 
به کشور، از چرخه توزیع خارج شده و یا به شکل آزاد 
در بازارهای غیررسمی به فروش می رسد و یا اینکه به 

خارج از کشور قاچاق می شود.
وی افزود: از دیگر دلایل کمبود دارو می توان به حذف 
تخصیص ارز ۴۲۰۰ تومانی در برخی از اقلام دارویی و 
در نتیجه تعطیل شدن واحد تولیدی دارو اشاره کرد که 
موجب شده است تا تقاضا در کشور بی پاسخ بماند و 

کمبود دارو احساس شود.
ضرورت تصویب گایدلاین برای کنترل مصرف 

داروی درمان کرونا
چیوایی با اشــاره به کمبود برخی از داروهای درمان 
کرونا نظیر فاواپیراویر و رمدســیویر اظهار داشــت: 
برخی از پزشکان به دلیل مســئولیت اجتماعی خود 
تمامی داروهایی را که ممکن است برای درمان بیمار 
تأثیر داشته باشد، تجویز می کنند و ما شاهد بودیم که در 
برخی از دوره های زمانی، مصرف رمدسیویر با افزایش 
قابل توجهی مواجه شد و کمبود آن، افزایش قیمت را 

به دنبال داشت.
وی افزود: آمارها نشان می دهد که مصرف رمدسیویر 
در کشور در برخی از بازه های زمانی تا ۵ برابر مصرف 
کشــور آمریکا نیز افزایش داشــته است و تخصیص 
ارز برای این قلم دارویی از زمان شروع به کار دولت 
جدید حدود ٨۰۰میلیون دلار خرج تراشیده که معادل 
ریالی این عــدد در طول مدت کرونــا ۴۵۰۰ میلیارد 

تومان است.
چیوایی ادامه داد: به نظر می رسد که تصویب گایدلاین 
در ســتاد مبارزه با کرونا با حضــور افراد متخصص، 
می تواند تا حد زیادی از کمبــود دارو جلوگیری کند 
و وزارت بهداشت نیز برای تأمین دارو از سردرگمی 
نجات پیدا خواهد کــرد. البته ضمانــت اجرای این 
گایدلاین نیز مهم اســت که در این خصوص بیمه ها 
و سامانه های الکترونیکی کمک بســیاری می توانند 

انجام دهند.
 پرونده الکترونیکی و سامانه تیتک ابزار 

رصد زنجیره دارو
این کارشــناس حوزه سلامت با اشــاره به ضرورت 
راه اندازی پرونــده الکترونیکی ســلامت، گفت: در 
صورت تکمیل این پروژه، رصد تمامی نســخه های 
تجویزی توسط پزشکان به راحتی فراهم خواهد شد 
و بیمه ها نیز از روند درمان بیمار مطلع خواهند شــد. 
به طور کلی ســامانه های الکترونیکی یک ضرورت 
اجتناب ناپذیر برای نظارت محســوب می شــوند و 
حاکمیت نیز باید به اثربخشــی اســتفاده از این ابزار 

اعتقاد داشته باشد.
وی در خصوص شــروع به کار دولت جدید و عدم 
همکاری  مسئولین دولت گذشــته در تکمیل سامانه 
تیتک، اظهار داشــت: به نظر می رسد سامانه تیتک در 
دولت جدید هم تکمیل نمی شــود چرا که منشأ عدم 
انجام این پروژه مربوط به بدنه وزارت بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی است، لذا موفقیت آن تنها در گروی 
پیگیری شخص رئیس جمهور و رئیس سازمان برنامه 

و بودجه کشور است.
بیمه ها بدون استعلام اصالت، نباید پرداختی به 

بیمارستان ها داشته باشند
چیوایی با بیان این که همکاری وزارت بهداشــت و 
بیمه در تکمیل ســامانه تیتک ضروری است، گفت: 
اگر بیمارســتان ها آن چه که قانون در خصوص ثبت 
داروها در سامانه تیتک معین کرده انجام ندهند، بیمه ها 
نیز نباید پرداختی به آنان داشته باشند. البته باید توجه 
داشت که با این اقدام، فشــار عدم پرداختی بیمه ها به 

بیمارستان ها، به مردم وارد نشود.
این کارشــناس حوزه ســلامت در پایان با اشاره به 
جلوگیری ســامانه تیتک از نشــتی در زنجیره دارو، 
افزود: زنجیره تأمین دارو در کشــور دچار دو حفره 
است؛ که تیتک در حال حاضر حفره مربوط به داروی 
بیماران ســرپایی را مرمت کرده و می تــوان ادعا کرد 
که از این طریق از نشــت دارو به بازار آزاد جلوگیری 
به عمل آمده اســت؛ اما هنوز در حــوزه درمان و در 
داروخانه های بیمارستانی شــاهد نشتی دارو هستیم. 
جلوگیری از قاچاق کالا و عرضه خارج از شبکه دارو 
تنها در صورتی امکان پذیر است که تمام حفره های این 

زنجیره مورد ترمیم قرار گیرد.

اقتصاد جامعه

ضربه به شبکه کلاهبرداری کینگ مانی؛سوداگران رمز ارز دستگیر شدند
وزارت اطلاعات اعلام کرد: یکی از بزرگترین شبکه های سازمان یافته کلاهبرداری در سطح کشور توسط ســربازان گمنام امام زمان )عج( شناسایی و مورد ضربه قرار گرفت و 
عناصر آن دستگیر شدند.به گزارش اقتصاد سرآمد، وزارت اطلاعات اعلام کرد: یکی از بزرگترین شبکه های ســازمان یافته کلاهبرداری در سطح کشور توسط سربازان گمنام 
امام زمان )عج( شناســایی و مورد ضربه قرار گرفت و عناصر آن دستگیر شدند.با اشــراف اطلاعاتی ســربازان گمنام امام زمان )عج( یکی از بزرگترین شبکه های سازمان یافته 
کلاهبرداری در سطح کشور شناسایی و مورد ضربه قرار گرفت.این باند با فریب افکار عمومی و تشــویق افراد به خرید و سرمایه گذاری در رمز ارز مجعول »کینگ مانی«، مبالغ 
هنگفتی را از زیر مجموعه های خود کسب کرده و با ایجاد نوسانات ســاختگی در قیمت رمز ارز ادعایی، اقدام به خرید و فروش آن کرده است.در این عملیات اعضا این باند با 
حکم مرجع قضائی دستگیر و به دلیل تعداد زیاد مالباختگان، پرونده آنان در سیر مراحل قضائی می باشد.وزارت اطلاعات ضمن هشدار به سوداگران و کلاهبرداران حوزه ی رمز 

ارزها، به اطلاع مردم شریف ایران می رساند؛ به دلیل وجود مخاطرات سرمایه گذاری در این قبیل بازارها، توجه بیشتری نمایند.

خبر

اقتصادســرآمد - همکاری شانگهای 
از جمله ســازمان های منطقه ای است 
که در آغاز هزاره سوم میلادی با هدف 
اعتمادســازي بین کشــورهای عضو و مبارزه با 
تروریســم، افراط گرایي مذهبــي و جدایي طلبي 
و نیز به منظور مقابله بــا هژموني یک جانبه گراي 
ایالات متحده آمریکا در نظام بین الملل، با عضویت 
کشورهاي چین، روسیه، کشورهاي آسیاي مرکزي 
)به استثناي ترکمنستان( و عضویت ناظر ایران، هند، 
پاکستان و مغولستان تشکیل شده است. به موازات 
پویایي هاي سال هاي اخیر در حوزه هاي سیاسي، 
امنیتي و اقتصادي، ایده تشکیل »باشگاه انرژي« با 
هدف هماهنگ ســاختن خط مشي هاي عرضه و 
تقاضا، تامین امنیت خطوط انتقال، رشد همکاري 
هاي اقتصادي بین کشورهاي عضو و نیز سازگاري 
با تحولات جدیــد در عرصه اقتصــاد جهاني در 
نشست سال ۲۰۰٦ سران در آســتانه قزاقستان به 

تصویب رهبران کشورهاي عضو رسید. 
به گزارش اقتصادســرآمد، ایران با طرح پیشنهاد 
تشکیل باشگاه انرژی سازمان همکاری شانگهای 
در پی روزنه ای برای ورود به این سازمان و نقش 
آفرینی در پرتو بازار چالــش  برانگیز انرژی و نیز 
عبور از حصار تحریم هــای اقتصادی غرب علیه 

بخش انرژی ایران است. 
ایران در مقام عضو ناظر سازمان همکاری شانگهای، 
طی ســال های اخیر به موازات اظهار تمایل شدید 
در تبدیل شدن عضویت ایران از عضو ناظر به عضو 
اصلی، پیشــنهادات مختلفی را نیز مطرح ســاخته 
است. در مورد پیشنهادات ایران در اجلاس بیشکک 
توجه به دو نکته شایان توجه است. نکته اول این که 
در ســخنرانی معاون اول رئیس جمهور هیچ گونه 
اشاره ای به موضوع تبدیل عضویت ایران از ناظر 
به اصلی صورت نگرفت؛ مساله ای که در سخنرانی 
رئیس جمهور ایران در اجلاس ســران ســازمان 
همکاری شانگهای در پکن نیز به چشم می خورد 
که حاکی از نوعی واقع بینی و احتیاط مقامات ایرانی 

در ارتباط با موضوعی است که ملاحظات سیاسی 
و امنیتی برخی از اعضا مانع جدی بر سر راه تحقق 

آن به شمار می آید.
 عبور از تحریم  انرژی با عضویت 

درپیمان شانگهای
یک عضو کمیســیون انرژی مجلس معتقد است 
فعال کردن باشــگاه انرژی در زیرمجموعه پیمان 
شــانگهای عبور از تحریم های نفتی را برای ایران 

به همراه دارد.
هــادی بیگــی نــژاد در گفت وگــو بــا روزنامه 
اقتصادسرآمد، درباره فعال کردن باشگاه انرژی در 
زیرمجموعه پیمان شانگهای که ایران به تازگی به 
آن پیوسته است با هدف تقویت مبادلات انرژی و 
عبور از تحریم های اقتصادی غرب به خبرنگارما 
گفت: بارها مشاهده کردیم فردی با  ادامه تحصیل 
و ورود به دانشگاه توانسته از این موقعیت نهایت 
استفاده را کرده شغلی را برای خود راه اندازی کند اما 
فردی دیگر در شرایط مشابه چنین توانمندی ندارد 
بنابراین باید گفت؛ پیمان شانگ های نیز برای ایران 

همین گونه است چراکه این پیمان به خودی خود 
برای ما امکانات به همراه ندارد بلکه منتفع شــدن 
از آن به میزان اســتفاده از فرصت عضویت در آن 

منتهی می شود.
ایران در حوزه انرژی مزیت های بسیاری دارد

نماینده مردم ملایر در مجلس شورای اسلامی ادامه 
داد: از آنجا که ایران در حــوزه انرژی مزیت های 
بســیاری دارد باید در وزارت خارجه مشــاور و 
مسئول بخش انرژی منتسب شود و ساختار وزارت 
خارجه را بر مبنای مبادلات اقتصادی طراحی کنیم، 
ضمن آنکه رویکرد وزارت نفــت برای برقراری 
ارتباطات اقتصــادی در حــوزه بین الملل نیازمند 

تغییر است.
پیمان شانگهای بستر پیشرفت اقتصادی کشور

وی با بیان اینکه باید از پیمان شــانگهای به عنوان 
یک بستر برای پیشــرفت اقتصادی کشور استفاده 
شود، اضافه کرد: درواقع باید وزارتخانه های نفت، 
امورخارجه و حدودی صمت مشــخصا بر روی 
حوزه انرژی ســرمایه گذاری کرده و با فعال سازی 

بخش خصوصــی از این فرصت نهایت اســتفاده 
را کنند.

عضو کمیســیون انرژی مجلس شــورای اسلامی 
معتقد اســت فعال کــردن باشــگاه انــرژی در 
زیرمجموعه پیمان شانگ های عبور از تحریم های 

نفتی را برای ایران به همراه دارد.
ایده تشکیل باشــگاه انرژی نخستین بار به پیشنهاد 
ولادیمیر پوتین، رئیس جمهور وقت روســیه در 
نشست سال ۲۰۰٦ سران در آســتانه قزاقستان به 
تصویب رهبران کشــورهای عضو رســید. در آن 
اجلاس، اعضــا تصمیم گرفتند بــه منظور تحقق 
اهداف مندرج در مواد ۱ و 3 اساسنامه که در آن به 
»تشویق همکاری کارآمد منطقه ای در حوزه انرژی 
و کاربرد موثر زیرســاخت های موجود و توسعه 
بخش انرژی« اشــاره شده اســت و نیز هماهنگ 
ساختن خط مشی های عرضه و تقاضا ، تامین امنیت 
خطوط انتقال ، رشــد همکاری های اقتصادی بین 
کشورهای عضو و نیز سازگاری با تحولات جدید 
در عرصه اقتصاد جهانی نهــاد جدیدی را با عنوان 
»باشــگاه انرژی« در ســازمان همکاری شانگهای 

تصویب نمایند.
در این بین ایــران ترجیح می دهــد به جای تاکید 
فراوان و البته بدون نتیجه بر مساله تبدیل عضویت، 
تمرکز خــود را معطوف به موضوعــات دیگری 
نماید. نکته دوم، پیشنهادات متنوع ایران در اجلاس 
بیشکک بود که موضوعات متنوعی مانند تشکیل 
بانک مشترک، باشگاه انرژی، مشارکت در تشکیل 
صندوق ویژه تامین مالی پــروژ ه های مورد توافق 
سازمان شانگهای و ایجاد ساختاری در چارچوب 
ســازمان شــانگهای جهت کمک به صلح و ثبات 
در افغانستان را شامل می شــد. در بین پیشنهادات 
مطرح شده، طرح تشکیل باشگاه انرژی در سازمان 
همکاری شانگهای بسیار شایان توجه است چرا که 
ایده تشکیل چنین باشگاهی سال هاست که در سطح 
ســازمان مطرح بوده اما ملاحظات مختلف مانع از 

تحقق عینی آن شده است.

اما و اگرهای پیمان شانگهای و بستر پیشرفت اقتصادی کشور» اقتصاد سرآمد« گزارش می دهد

»گشایش اقتصادی« با شانگهای تحقق می یابد؟

گزیده اخبار

رئیس جمهــور با بیان اینکه آمادگــی و تمایل خوبی 
در کشــورهای مختلف برای گســترش همکاری ها 
با جمهوری اســلامی ایران به چشم می خورد،گفت: 
صادرات خدمات فنی و مهندســی زمینه بســیار مناسبی برای 
گسترش همکاری ها با کشورهای همسایه و دیگر کشورها است.
به گزارش اقتصادسرآمد، حجت الاسلام  ســید ابراهیم رئیسی 
رئیس جمهور صبح در جلسه هیات دولت با قدردانی از تلاش های 
انجام شده برای تامین واکسن و رشــد قابل توجه واکسیناسیون 
گفت: اولویت امروز، حمایت از موسسات و مراکز داخلی فعال 
در ساخت واکسن است،چراکه بهرحال استفاده از واکسن خارجی 
محدودیت هایی دارد و نمی تواند دائمی باشد.رئیســی در ادامه 
سخنان خود با ابراز خرســندی از آغاز فعالیت مدارس از ابتدای 
سال تحصیلی گفت: اگر چه سال تحصیلی به شکل غیرحضوری 
آغاز شده است که به تدریج با گســترش واکسیناسیون و تامین 
نظر خانواده ها، شــرایط برقراری حضوری کلاس ها در مدارس 
و دانشــگاه ها فراهم  خواهد شــد.رئیس جمهور در ادامه با بیان 
اینکه اصلی ترین ماموریت دولت رونق و افزایش تولید و جهش 
در ایجاد اشتغال است، گفت: همزمان با گسترش واکسیناسیون 
ضرورت دارد با یک حرکت منطقی، تدریجی و حســاب شده 
فعالیت مراکز آموزشی و کسب و کارها به حالت عادی بازگشته و 
در مدار رونق قرار گیرد.رئیسی گفت: راه علاج مشکلات کشور 
رونق تولید اســت. باید نقدینگی ها در کشــور به سمت تولید و 
اشتغال سوق یابد، چرا که رونق تولید و اشتغالزایی، مساله محوری 
دولت سیزدهم است.رئیس جمهور با اشاره به اینکه در ملاقات ها 
و دیدارهای اخیر وزیر امور خارجه، آمادگی و تمایل قابل توجهی 
در همسایگان و دیگر کشورها برای همکاری با جمهوری اسلامی 
ایران به چشم می خورد، گفت: صدور خدمات فنی و مهندسی، با 
توجه به توانمندی های متخصصان ایرانی، می تواند یکی از بهترین 
زمینه های گسترش همکاری  منطقه ای و بین المللی باشد.رئیس 
جمهور در بخش دیگری از سخنان خود با بیان اینکه موضوع زنان 
و خانواده از مسائل اصلی و محوری مورد توجه دولت سیزدهم 
اســت، گفت: معاونت امور زنان و خانواده باید برنامه ای جامع 
درباره راهکارهای موثر در کنترل آســیب های اجتماعی حوزه 
زنان و خانواده تدارک ببیند و برای بررســی و تصویب به هیات 
دولت ارائه کند.رئیسی گفت: از نظر دولت هرچه موقعیت زن و 
خانواده در جامعه ارتقا یابد، شاهد کاهش آسیب های اجتماعی 
 خواهیم بــود و لذا دولت از هیــچ حمایتی در ایــن زمینه دریغ 

نخواهد کرد.

فرمانده نیروی زمینی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
به مســوولان عراق و اقلیم کردســتان توصیه کرد 
تا عناصر و اعضــای گروهک های تروریســت و 
ضدانقلاب را از شــمال عراق بیرون کنند و گفت: 
در صورتی که این درخواست محقق نشــود ما به وظیفه خود 
برای انهدام مقــرات و پایگاه های آنها اقــدام خواهیم کرد.به 
گزارش اقتصادســرآمد ، ســردار محمد پاکپور در گردهمایی 
رزمندگان پیشمرگ مسلمان کرد با عنوان یاد یاران در سنندج 
با گرامیداشــت یاد و خاطره شهدای پیشــمرگ مسلمان کرد، 
اظهار داشت: شــهید بروجردی در تشکیل سازمان پیشمرگان 
مسلمان کرد زحمت زیادی کشید و آن شهید عزیز بر گردن مردم 
کردســتان و ایران حق دارند.وی با یادی از شهیدان صالحیان، 
توفیقی، شهسواری، عثمان جهانی، ناصر امینی و شکیبا سلیمی 
از شهدای پیشمرگ مسلمان کرد و سپاه بیت المقدس کردستان، 
اذعان داشت: پیشمرگان کرد مسلمان در کنار سایر رزمندگان 
اسلام با جانفشانی خود ریشه امنیت را در این استان پایه گذاری 
کردند.ســردار پاکپور گفت: بعد از انقلاب اسلامی غائله های 
زیادی در مناطق مختلف قومی کشور پیش آمد و غائله کردستان 
یکی از آنها بود که از بدو پیروزی انقلاب شروع شد، توسعه پیدا 
کرد و در یک مقطع زمانی تمامی شهرهای کردستان در اختیار 
ضدانقلاب قرار گرفت.فرمانده نیروی زمینی سپاه خاطرنشان 
کرد: بلافاصله بعد از پیروزی انقلاب در مناطق قومی کشــور 
غائله های زیادی با طراحی اســتکبار جهانی توسط مزدوران 
آنها پیاده شد و در این زمان اتفاقاتی در کردستان افتاد و برخی 
از شهرها به دســت ضد انقلاب ســقوط کرد.فرمانده نیروی 
زمینی سپاه  تصریح کرد: اسفند ۵٨ برای پاکسازی شهر سنندج 
آمده بودیم، کسی نمی توانســت زندگی کند، وقتی در پادگان 
۲٨ ســنندج بودیم همه خیابان ها در دست ضدانقلاب بود این 
وضعیت شهر سنندج بود و سایر شهرها مانند سقز، بانه و غیره 
نیز شرایط مشابهی داشتند.سردار پاکپور به عملیات جاده بانه 
سردشت هم گریزی زد و تصریح کرد: در جاده بانه ـ سردشت 
قریب دو ماه جنگ بود و از یک ستون عظیم  تنها چند خودرو 
آن به سردشت رسید .وی افزود: غائله ترکمن صحرا و جنگل 
در شمال کشور، خلق عرب در جنوب همه و همه توطئه های 
دشــمنان بود که هیچ کدام به ثمر ننشست ودر آن زمان بود که 
صدام را به میدان آوردند.فرمانده نیروی زمینی سپاه پاسداران 
انقلاب اسلامی تصریح کرد: رژیم بعث به بهانه های مختلف، 

اروندرود و غیره جنگ را شروع کرد.

عضو کمیســیون بهداشت مجلس شــورای اسلامی 
با بیان اینکه واکسن برکت از ســینوفارم بهتر جواب 
داده است، علت شیوع قارچ سیاه را تجویز کورتون و 
رمدیسیور دانست و گفت: متاسفانه پروتکل های درمانی توسط 
برخی از پزشکان کامل اجرا نمی شود و بدون تست برای بیماران 
کورتون و رمدسیور تجویز می شــود.به گزارش اقتصادسرآمد، 
همایون سامه یح نجف آبادی نماینده مجلس یازدهم ، درباره اینکه 
تست آنتی بادی واکسن سینوفارم نشــان می دهد که ایمنی ایجاد 
شده این واکسن کم است، اظهار داشــت: برای ما موثق است که 
چین از واکسن سینوفارم استفاده می کند و مردمش مقاومت قابل 
قبولی نیز پیدا کرده اند، به نحوی که از تمام دنیا راحت تر زندگی 
می کنند؛ اما چیزی که وجود دارد این است که از واکسن سینوفارم 
دو نوع وجود دارد، یک نوع ســاخت ووهان و دیگری ســاخت 
پکن است و طبیعتا آن چیزی که در پکن ساخته می شود نوع خیلی 
بهتری اســت. اکنون باید ببینیم چیزی که وارد ایران شده است از 
کدام نوع است. وی تصریح کرد: مساله ای که باید بدانیم این است 
که به خاطر همکاری دولت چین با ایران ســینوفارم تنها واکسنی 
است که به مقدار خیلی زیادی در اختیار ایران قرار داده شده است 
و نباید آن را پس بزنیم و بخواهیم در مورد آن حاشیه سازی زیادی 
انجام دهیم. عضو کمیسیون بهداشت مجلس در مورد اینکه کدام 
نوع واکسن ســینوفارم وارد ایران می شود، اظهار بی اطلاعی کرد 
و درباره واردات واکســن های معتبر دیگر بیان داشت: یک مثال 
راحت تر بزنم اینکه مطمئنم واکسن برکت خیلی موثرتر از واکسن 
سینوفارم است. واکســن برکت در پیک بسیار شــدیدی که در 
سیستان و بلوچستان امتحان و این پیک توسط همین واکسن مهار 
شد. همچنین در مدتی که واکسن تزریق شد، تعداد فوتی ها به صفر 
رسید. این از آثار برکت است اما متاسفانه خود واکسن برکت نیز 
تولید خیلی کمی دارد. وی درباره اینکه چرا از کوواکس و دیگر 
واکسن ها واردات صورت نمی گیرد، گفت: مطلع هستم بر خلاف 
آن چیزی که کشورهای غربی ادعا می کنند، خرید واکسن از اروپا 
به راحتی انجام نمی شود. حرف هایی زده و قول هایی داده می شود 
اما متاسفانه عملی نمی شوند و ورود واکسن از اروپا به سختی انجام 
می شود؛ اما واکســن چینی به راحتی به دست ایرانی ها می رسد. 
نماینده مجلس یازدهم درباره اینکه اگر واکسن برکت نتیجه خوبی 
داشــت، چرا تولید آن کاهش پیدا کرد، خاطرنشان کرد: قولی که 
مسئولین شرکت برکت دادند این بود که از اول مهرماه ماهی ۱3 
میلیون دوز تولید دارند اما عملی نشده است و بهتر است با مسئولین 

آن صحبت کنید و علت را از خودشان بپرسید. 

رئیس جمهور

آمادگی خوبی در کشورهای مختلف 
برای همکاری با ایران وجود دارد

  در صورت عدم اخراج تروریست ها از شمال عراق 
پایگاه های آنان منهدم می شوند

 توصیه  سپاه پاسداران به عراق

عضو کمیسیون بهداشت مجلس

واکسن برکت از سینوفارم بهتر 
جواب داده است

آگهی ابلاغ اجراییه
آگهی ابلاغ اجراییه ماده 18 آیین نامه اجرای اسناد رسمی پرونده کلاسه 140000883

بدین وسیله به آقای مصطفی مشهدی نام پدر:علی تاریخ تولد:1367/9/19 شماره 
ملی:3875839285 شماره شناسنامه: 1346 به نشانی:همدان جورقان کوی شهید 
صادقی محله دره باغ پ 333 ابلاغ میشود که خانم شقایق گمار به جهت وصول یکصد 
و چهارده عدد سکه طلا تمام بهار آزادی علیه شما اجرائیه صادر نموده و پرونده اجرایی 
کلاســه 140000883 در این اداره تشکیل و به علت نقص آدرس واینکه آدرس 
دقیقی از شــما نداریم،لذا بنابر تقاضای بستانکار طبق ماده 18 آیین نامه اجرا مفاد 
اجراییه  فقط یک مرتبه در یکی از روزنامه های کثیرالانتشــار محلی آگهی میشــود 
وچنانچه ظرف مدت 10 روز از تاریخ این آگهی که روز ابلاغ شــد محسوب می گردد 
نسبت به پرداخت بدهی خود اقدام ننمایید، عملیات اجرایی جریان خواهد یافت. ضمنا 

نام ودریافت حساب کاربری اقدام نمایید. )م الف 941( 
تاریخ انتشار : 1400/7/8 

ناهیدیدی متوسل - سرپرست اداره اجرای اسناد رسمی همدان 

آگهی حصر وراثت 
 آقای سعید کبیری  دارای شناسنامه شــماره 6470018866 به شرح دادخواست به کلاسه 111/1400/483  
دراین حوزه درخواســت گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که شادروان امراله کبیری به شناسنامه 
شماره 531 درتاریخ 1386/10/13دراقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته ورثه حین الفوت آن متوفي منحصر 

است به : 
1- سعید کبیری فرزند امراله به ت.ت1372/3/9 به ش ملی 6470018866 

2- حجت الله کبیری فرزند امراله به ت.ت1356/1/1 به ش ش 1070
3- صفت اله کبیری فرزند امراله به ت.ت1359/11/20 به ش ش 1224

4- سیف اله کبیری فرزند امراله به ت.ت1364/8/1 به ش ش 256
5- سعد اله کبیری فرزند امراله به ت.ت1367/6/31 به ش ش 114

6- مریم کبیری فرزند امراله به ت.ت1354/6/8 به ش ش 1069
7- اکرم  کبیری فرزند امراله به ت.ت1357/6/1 به ش ش 1071

8- اعظم کبیری فرزند امراله به ت.ت1362/5/31 به ش ش 1887
9- زهرا کبیری فرزند امراله به ت.ت 1370/7/15 به ش ش 0370637781

10- هاجرامیری فرزند بحرعلی به ت.ت1338/2/2 به ش ش 650همسرمتوفی
اینك با انجام تشــریفات مقدماتی درخواست مزبور را دریک  نوبت آگهی می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد ویا 
وصیت نامه ازمتوفي / متوفیه نزد او باشد ازتاریخ نشرنخستین آگهی ظرف یك ماه تقدیم دارد والا گواهی صادر 

خواهد شد.) م الف 940( 
قاضی حوزه 111 شورای حل اختلاف قهاوند


